
 
 
 
 
 
 

 

Vragen 
 
Aan:   College van Burgemeester en Wethouders gemeente Schagen 
Datum:  9-5-2021 
Betreft:  Schagerweg Schagerbrug 
__________________________________________________________________ 
 

 
Geachte portefeuillehouder, 
 
Tijdens de vergadering van 13-01-2021 gaf de wethouder aan dat de ontwerpfase voor de Schagerweg klaar is en 
dat deze doorgang gaat vinden, tenzij er nog zwaarwegende bezwaren ter tafel komen.  
 
Aanleiding 
De VVD vindt het belangrijk dat de inrichting van de weg en het gebruik van de materialen juist worden gekozen, 
en dat deze keuzes worden gebaseerd op kwaliteitsrapportages en -onderzoeken die onafhankelijk, representatief 
en betrouwbaar zijn. Het is aan de wethouder om daarop toe te zien.  
 
Vragen 
Het bovenstaande in overweging nemende, hebben wij de volgende vragen: 
 
1. In oktober 2019 informeerde de VVD naar de door u beloofde trillingsonderzoeken. Op 21-01-2021 

antwoordde u dat deze uitgebreide analyses (nog) niet waren uitgevoerd. Tegelijkertijd gaf u aan dat u alsnog 
de wens had om zo snel mogelijk met de uitvoering van de plannen van start te gaan.  

a. Is het onderzoek inmiddels uitgevoerd en hoe luiden de resultaten daarvan? 
b. Zo niet, wanneer wordt dit onderzoek uitgevoerd? 
c. Zo niet, overweegt u dan om zonder dit onderzoek van start te gaan? 

 
2. Op 2 februari 2021 informeerde u de gemeenteraad schriftelijk “dat u een voorkeur heeft voor de toepassing 

van asfaltverharding boven elementverharding” en dat “Daarmee door het college gehoor gegeven is aan het 
gevoel van de bewoners dat asfaltverharding de minste risico’s op trillingen en geluidshinder met zich zal 
meebrengen”. De VVD maakt zich zorgen dat de huidige plannen slechts gebaseerd zijn op gevoelens. Wij 
wijzen u op uw verantwoordelijkheid en vragen u het volgende:  

a. Welke onderzoeken/rapportages/risico-inventarisaties u heeft gebruikt om te komen tot de huidige 
plannen? 

i. Uit welk(e) onderzoek(en) blijkt dat de huidige plannen de minste ricico’s op trillingen en 
geluidshinder met zich meebrengen?  

ii. Uit welk(e) onderzoek(en) blijkt dat bepaald materiaalgebruik meer of minder kans biedt op 
trillingsschade aan woningen? 

iii. In welke mate zijn deze onderzoeken van toepassing op de situatie in Schagerbrug? 
iv. Kunt u aangeven aan welke normeringen deze onderzoeken en inventarisaties voldoen én 

behoren te voldoen om een betrouwbare afweging te kunnen maken met betrekking tot 
inrichting, fundering en materiaalgebruik?  

b. Teneinde schade en overlast te voorkomen vragen wij u of  u voornemens bent om aanvullend 
onafhankelijk onderzoek uit te (laten) voeren.  
 

3. Bent u bereid en/of lijkt het u zinvol de individuele mening van inwoners/aanwonenden te laten onderzoeken 
middels een onafhankelijke enquête, uitgevoerd in opdracht van de gemeente? Graag uw toelichting. 
 

4. Tijdens de vergadering van 13-01-2021 gaf u aan om nogmaals met de bewoners én de dorpsraad in gesprek 
te gaan. Is dit gesprek inmiddels tot stand gekomen en wat is de uitkomst van het gesprek? 
 

5. Tijdens de vergadering van 13-01-2021 gaf u aan dat het wegens corona ondoenlijk is om de 
inrichtingsplannen tijdens een bijeenkomst te presenteren. U gaf daarom een digitale weergave van de situatie 
zoals deze op dit moment voorligt. 

a. Waar kunnen inwoners de plannen op dit moment en in de nabije toekomst terugvinden? 
b. Op welke wijze kunnen inwoners hun mening kenbaar maken? 

 
 


